
Referat af bestyrelsesmøde 24.11.2021  

Fremmøde: Bestyrelsesformand Karsten, næstformand Samara og bestyrelsesmedlemmer Mette 

og Mads.  

Dagsorden  

1. Elstandere ansøgning om tilskud  

2. Brunnata kontaktes ang. rør i kælderen (omskift eller isolering)  

3. Returvarme udskiftning samt anbefaling af udskiftning af ældre radiatorventiler, tilbud 

afventes.  

4. 43A kontaktet bestyrelse om mur nedrivning mellem stue og køkken 

5. Skægkræ problem (tages op til generalforsamling) 

6. 43C motorcykelskur nøgle afleveret pga. udflytning  

7. Snerydning mht. anskaffelse af salt  

8. evt.  

 

Referat  

1. Bestyrelsen har sendt ansøgning om tilskud til etablering af elstandere. Vi vil stemme om 

det til næste generalforsamling, således vi kan gå videre med etableringen af dette.  

2. Bestyrelsen vil kontakte Brunnata ang. rør i kælderen således de kan vurdere om rørene 

skal udskiftes eller isoleres.  

3. Der er blevet skiftet ventiler i teknikskabet i 43A+B. Bestyrelsen har talt med VVS-mand 

angående at lejligheder med gamle termostater bør disse udskiftes. Det kan anbefales som 

en del af vedligeholdelse af lejlighederne.  

4. Mht. ombygning i 43A er godkendt af bestyrelsen.  

5. Bestyrelsen vil have et tilbud med mht. fjernelse af skægkræ til næste generalforsamling.  

6. Bestyrelsen vil informere andelsforeningen om ledig motorcykelskur nøgle på Facebook. 

Bestyrelsen vil give nøglen ifgl. ”først-til-mølle”-princippet.  

7. Bestyrelsen er blevet informeret af HedeDanmark (vicevært) at der er risiko for saltmangel 

mht. snerydning pga. Covid-19 pandemi.  

8. …..  


